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Comuna Lumina primeºte vizita Comisiei
Europene 

Primarul din Lumina, Dumitru Chiru, a anunþat cã localitatea va primi miercuri
vizita unei delegaþii a Comisiei Europene pentru a fi puse la punct detalii
importante cu privire la realizarea platformei de selectare colectivã a resturilor
menajere. Comuna Lumina se numãrã printre cele ºase localitãþi din judeþ în
care vor fi construite în perioada urmãtoare platforme de colectare selectivã
a resturilor menajere. În acest sens, miercuri, 18 iulie, în Lumina va avea loc
vizita Comisiei Europene pentru a fi delimitat spaþiul ºi vizitat locul unde va fi
amplasatã platforma, a mãrturisit primarul Dumitru Chiru. 
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„No representation without
taxation“ este nouã
nãscocire anticonstituþionalã
a cuplului uselist Ponta
Antonescu, un cuplu cu
grave abateri de la
democraþie. 

Ministerul Agriculturii
întinde o mânã de ajutor
sãtenilor din Ciobanu 

Tudorel Gurgu (PDL) a reuºit
sã-l „detroneze“ pe social-
democratul Ioan Suciu de la

conducerea
administraþiei
locale din
Ciobanu,
câºtigând
mandatul de
primar cu
49,07% din
sufragii.

Micro Delta Complexului
Muzeal de ªtiinþe ale Naturii ar
trebui sã fie, pentru orice copil
sau adult, o încântare.
Numeroasele animale pe care
le putem vedea în locul situat
în spatele Delfinariului,

Primãria Mihail Kogãlniceanu, deschisã cãtre
investitori 
Primarul Daniela Ancuþa Belu are ca prioritate în aceastã perioadã crearea de
noi locuri de muncã. În acest sens, ºefa autoritãþii locale din Mihail
Kogãlniceanu poartã de câteva zile discuþii cu agenþii economici interesaþi sã
investeascã în localitate. Daniela Ancuþa Belu ºi-a îndreptat atenþia cãtre
atragerea investitorilor în Mihail Kogãlniceanu. Primarul a mãrturisit cã a purtat
discuþii cu un agent economic din domeniul textilelor interesat sã deschidã o
croitorie. Odatã concretizatã, aceastã afacere va favoriza crearea a 200 de
locuri de muncã, a precizat Daniela Ancuþa Belu. ADMINISTRAÞIE 7
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Camelia BÃLAN

Unde duce CJC copiii din judeþ

Micro Delta, bunã de
plãtit, dar nu de
îngrijit
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Gigel Sava: „Primul meu proiect
prevede restabilirea normalitãþii în

comuna Horia“
Gigel Sava (USL) a revenit la cârma Primãriei Horia, dupã ce

patru ani (2008 - 2012) s-a aflat în fruntea autoritãþii locale
democrat-liberala Vasilica Matei. Gigel Sava, fost primar al

comunei în perioada 2000 - 2008, a fost votat în data de 10 iunie
de 52,36% dintre cetãþenii cu drept de vot prezenþi la urne,

câºtigând cel de-al treilea mandat. ADMINISTRAÞIE      7

Cu implicarea primarului Gheorghe
Hânsã 

Transportul gratuit
Cernavodã - Medgidia se
va face sãptãmânal
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Casicea aºteaptã 200.000
de lei de la Guvern pentru
reþeaua de apã 

Executivul a alocat
aproximativ 500.000 de lei
pentru realizarea sistemului de
apã din satul Casicea.
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Citiþi astãzi
suplimentul 

IInnffoorrmmaaþþiiii  sseeccrreettee  ddee  mmiilliiooaannee  ddee  eeuurroo  

Ce spune DGIPI despre Secãreanu 
de la Constanþa ºi despre Vlad de la
Ilfov ................................................ 3

Pe lângã Dan Florin
Secãreanu, fostul ºef al
Serviciului de Informaþii ºi
Protecþie Internã
Constanþa, procurorii
Direcþiei Naþionale
Anticorupþie au mai luat
în colimator un ºef de
serviciu. Este vorba
despre ofiþerul Mihai
Vlad, ºeful SIPI Ilfov. Cu
privire la aceste cazuri,
oficialii DGIPI susþin cã
„acþiunile desfãºurate în
ultimele zile pentru
combaterea faptelor de
corupþie...

VINERI,
13 IULIE 2012

preþ: 1 leu

Taximetriºtii
constãnþeni,
supãraþi pe Mihai
Trãistariu
Rãzboiul dintre interpretul Mihai Trãistariu ºi

taximetriºtii constãnþeni este abia la început. Dupã ce acum
câteva zile artistul a anunþat în presã cã ºi-a concediat toþi
ºoferii de la firma sa de taximetrie - „Mihai Taxi“, aceºtia au luat
atitudine. 

2

DDooii  mmoorrþþii  îînnttrr-oo  cceelluullãã  

Caz fãrã precedent la Constanþa - cum
vãd specialiºtii sinuciderile de la
Poarta Albã ..................................... 3

„Poate cã s-a uitat
cum se zbate colegul
sãu de celulã între
viaþã ºi moarte.
Poate cã noaptea a
ajuns la concluzia cã
sinuciderea e cea
mai bunã soluþie“ 

ÎÎnn  uurrmmaa  rraavvaaggiiiilloorr  pprroovvooccaattee  ddee  ppllooaaiiee  

Gheorghe Hânsã solicitã refacerea
sistemului de evacuare a apei .......... 2

Dupã o ploaie de numai o jumãtate de orã,
miercuri, oraºul Cernavodã a fost invadat de ape.

30 de ani de la moartea pilotului Horia
Agarici, salvatorul Constanþei ........... 2

Pe 13 iulie 1982 se
stinge din viaþã, la
Eforie, Horia
Agarici, pilot al
Forþelor Aeriene
Române, unul
dintre aviatorii de
excepþie care s-au
remarcat în timpul
celui de-al Doilea
Rãzboi Mondial. 

Cum aratã tronsonul Cernavodã
- Medgidia din Autostrada

Soarelui cu doar o sãptãmânã
înainte de inaugurare

Mihai Lupu - „Încãpãþânarea PSD ne
enerveazã. Totuºi, USL trebuie sã aibã
obiectiv comun - guvernarea eficientã
ºi un preºedinte nou“ ...................... 2

Mihai Lupu despre deciziile CCR: „Cele mai multe
decizii pe chestiuni controversate s-au luat la Curtea
Constituþionalã exact pe linii politice - cei propuºi de
Putere au votat de partea Puterii, cei propuºi de
Opoziþie au votat de partea Opoziþiei.

Aflat la începutul acestei luni, 
într-o vizitã de lucru pe ºantierul
Autostrãzii Soarelui, ministrul
Transporturilor, Ovidiu Silaghi, a
anunþat cã pe data de 20 iulie vor
fi deschise circulaþiei tronsoanele
de autostradã Cernavodã -
Medgidia ºi Medgidia - Constanþa.
Ministrul menþiona atunci cã
sectorul de autostradã Cernavodã
- Medgidia va fi deschis în regim
de drum naþional, iar tronsonul
Medgidia - Constanþa, inclusiv
Centura Constanþei, va fi deschis
în regim de autostradã

Ieri, Compania Naþionalã de Autostrãzi
ºi Drumuri Naþionale din România a
anunþat cã joi, 19 iulie, va avea loc
deschiderea circulaþiei pe o cale a
Autostrãzii Cernavodã - Constanþa,
tronsonul Cernavodã - Medgidia.
Evenimentul începe la ora 11.00, la
nodul rutier Cernavodã. Cum aratã însã,
cu doar o sãptãmânã înainte de
deschidere, cel mai aºteptat tronson al
Autostrãzii Soarelui, acela care va face
posibil drumul direct de la Bucureºti la

Constanþa ºi retur în condiþii pe care le
putem numi europene, civilizate? Ei
bine, încã se lucreazã. Utilaje, camioane,
muncitori, asfalt, parapeþi pe mijlocul
autostrãzii, deja montaþi sau care

aºteaptã sã fie montaþi cât de curând.
Agitaþie continuã, un murmur
neîntrerupt ºi mult praf. Sunt ultimele
zile, ultima sutã de metri pânã la tãierea
panglicii.
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Bogdan Oprea, purtãtorul de cuvânt al campaniei
preºedintelui suspendat Traian Bãsescu, a dat ieri
publicitãþii un comunicat de presã referitor la „blocarea
accesului domnului preºedinte Traian Bãsescu la
postul public de televiziune TVR 1“. Pe acest subiect,
în comunicatul menþionat se fac o serie de precizãri. 

Astfel, ieri, echipa de campanie a ºefului statului
a contactat-o telefonic pe Anca Lãzãrescu, directorul
interimar al Direcþiei Emisiuni Informative ºi Sportive
(DEIS) a Societãþii Române de Televiziune (SRTv),
în scopul programãrii unei apariþii televizate în
cursul serii de ieri, potrivit Deciziei Comisiei Speciale
Comune a Camerei Deputaþilor ºi a Senatului privind
Repartizarea ºi Monitorizarea Timpilor de Antenã
de ieri, 11 iulie 2012. „La aproximativ o orã dupã
aceastã convorbire telefonicã, directoarea interimarã
a fost înlocuitã din funcþie, în locul sãu fiind numit
domnul Claudiu Lucaci“, se menþioneazã în comunicat.

În acelaºi comunicat se precizeazã cã pe adresa
de campanie a fost primit, la scurt timp dupã decizia
schimbãrii directorului, un mail din partea lui Ion
Stavre, „care a semnat «responsabil campanie
electoralã SRTv»“, mail prin intermediul cãruia
echipa de campanie a fost informatã „cã emisiunile
electorale vor începe la postul public de televiziune
doar cu ziua de luni, 16 iulie 2012“. „Menþionez
cã decizia televiziunii publice încalcã decizia de ieri
(n.r. miercuri) a Comisiei parlamentare speciale
pentru timpii de antenã, care stabilea cã emisiunile

electorale se desfãºoarã în zilele de marþi ºi de joi“,
se specificã în comunicat. În acelaºi document este
precizat, de asemenea: „în mod legal ºi oficial,
campania electoralã pentru referendum a început
în data de 6 iulie 2012 (potrivit Art. 4 al Hotãrârii
Parlamentului 34/2012, publicatã în Monitorul
Oficial 457/6 iulie 2012)“. „Astfel, conducerea
televiziunii publice a decis sã scurteze cu 10 zile
durata campaniei preºedintelui pe posturile publice
de televiziune“, subliniazã Bogdan Oprea. „Dupã
ce preºedintele - director general al SRTv, domnul
Claudiu Sãftoiu, a refuzat, în mai multe rânduri,
sã discute direct cu reprezentanþii Echipei de
campanie, domnul Ion Stavre a transmis purtãtorului
de cuvânt al campaniei domnului preºedinte cã
acceptã prezenþa domnului Traian Bãsescu într-o
emisiune la TVR 1 în aceastã searã (n.r. asearã)
doar pentru durata de 25 de minute, adicã jumãtate
din timpul alocat dezbaterilor electorale de cãtre
Comisia parlamentarã specialã pentru timpii de
antenã, urmând ca cealaltã jumãtate de timp sã fie
alocatã domnului senator Dan ªova“, se aratã la
finalul comunicatului.

Înainte de închiderea ediþiei, echipa de campanie
a preºedintelui suspendat Traian Bãsescu a anunþat
cã „în urma presiunilor mediatice, conducerea
Societãþii Române de Televiziune a trimis o invitaþie
domnului preºedinte Traian Bãsescu pentru a participa
la postul TVR 1, la o emisiune electoralã, în aceastã
searã (n.r. asearã), între orele 20.00 ºi 20.50“.
Preºedintele a decis sã accepte invitaþia.

Tentative de blocare a accesului lui Traian Bãsescu la TVR 1

Numerologul Milena face o analizã a
ºanselor la referendum

Bãsescu, Ponta,
Antonescu: trei
Doamne ºi toþi
trei
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